

美國西岸精華10天

USA West Coast 10 Days

洛杉磯·聖塔芭芭拉·三藩市·優勝美地
拉斯維加斯·大峽谷·聖地亞哥

Nexus Holidays
联谊假期



\$1268起
包三大主題公園門票

獨家特色 Attraction Highlights UST001

洛杉磯、迪士尼樂園、環球影城荷里活
丹麥城: 品嚐聞名於世的丹麥糕餅、三藩市
聖塔芭芭拉、優勝美地國家公園、海洋世界、
拉斯維加斯等 A.西峽谷-玻璃橋 或 B. 南峽谷

Los Angeles, Disneyland, Universal Studios,
Denmark Village: taste the world famous Danish pastry Santa
Barbara, San Francisco, Yosemite National Park, San Diego Sea
World, Las Vegas A. Grand Canyon West Rim or B. South Rim



價格 Tour Fee

雙人房 Twin Share	同房第三人 3rd pax same room	同房第四人 4th pax same room	單房差 Single supplement
\$1268	\$638	\$938	\$680



出發日期 Departure Dates

天天在洛杉磯出發
Daily Departure from Los Angeles



團費包含/不包含 Package Inclusions/Exclusions

團費包含 Package Inclusions
酒店: 9晚酒店住宿(雙人房) 9 nights hotel accommodation (twin-share)
門票: 迪士尼、海洋世界、環球影城
Adm of Disney, Sea World & Universal Studio
導遊: 專業華語導遊 Chinese speaking tour guide
交通: 豪華旅遊巴士 Coach transportation

團費不含 Package Exclusions
機票: 國際航班機票及其產生的燃油稅和機場稅 International airfare & taxes
門票(團上必須支付): 西峽谷(包午餐)USD90或南峽谷USD50, 三藩市USD50
Mandatory admission fees: West Rim USD90 or South Rim USD50,
San Francisco USD50.
其它景點門票費用請參考項目價格表 Other adm fee, refer to admission table
餐飲: 早、午、晚餐 Daily Meals
簽證: 簽證費及其他相關費用 ESTA & Visa fee
小費: 共USD9/人/天 Tipping USD9/person/day
保險: 強烈建議購買各種旅遊保險 Travel insurance (strongly recommended)
附加費: 假期以及旺季附加費 Holiday/peak season surcharge



景點門票參考價格 Optional Admission fee reference (USD)

三藩市深度遊 San Francisco Extended City Tour	\$35
三藩市游船 San Francisco Bay Cruise	\$40
南峽谷 IMAX 電影 IMAX Movie	\$13
玻璃橋門票 Skywalk	\$25
直升飛機+游船套票 Helicopter+Boat Tour	\$220
拉斯維加斯夜遊 Las Vegas Night Tour	\$35
拉斯維加斯魔術表演 Las Vegas Magic Show	\$110
太陽劇團-卡秀 KA Show	\$124



可升級至美國西岸精華11天 天天在洛杉磯出發 Daily Departure from Los Angeles

雙人房 Twin Share	同房第三人 3rd pax same room	同房第四人 4th pax same room	單房差 Single supplement
\$1368	\$638	\$988	\$750

可升級至美國西海岸11天精華游, 多1晚賭場酒店及1整天拉斯維加斯自由活動, 可自行前往全球最佳購物中心Los Vegas Premium Outlet North瘋狂購物!
Add one night accommodation & one free day in Las Vegas



訂位/取消/繳費規則 Booking/Cancellation/Payment

- 報名時需繳付全額團費。報名一經確認不能轉予他人或轉作另一出發日期。
- 取消手續費: 出發前15天或以上(手續費\$200); 出發前8-14天(收取團費50%)。出發前7天以內取消則視為自動棄權論, 所繳團費不會退還。如果團員在旅途中退出或不參與任何團體活動(如膳食、觀光及住宿), 均當作放棄論, 所繳費用不會退還。
- 旺季(如國家節日、復活節、暑假、聖誕及新年), 均需繳付節日附加費並提前安排交通、膳食及住宿等, 故凡在旺季出發的團隊, 一律無法退還所繳費用。



1 抵達洛杉磯 Arrive Los Angeles

Howard Johnson 或同級 or Equivalent

抵達洛杉磯, 優秀導遊將在國際航班請在出口處等候迎接, 送往酒店休息。當天自由活動。(免費接機時間: 8:30am至22:00m)

Free hotel transfer between 8:30am-22:00pm at Los Angeles airport and meet tour guide at the Baggage Claim Area (domestic flights) or at Exit (international flights). Customers need to go to red waiting area outside of the terminal to take free hotel shuttle by self if beyond the pickup time frame.



2 迪士尼樂園 Disneyland

Howard Johnson 或同級 or Equivalent

早上前往舉世聞名、老少咸宜的【迪士尼樂園】。其精采節目內容豐富不勝枚舉。有360度立體電影、白雪公主城堡、小小世界、恐怖鬼屋、非洲蠻荒探險、加勒比海盜船及刺激萬分的雲霄飛車。

This morning start tour for **Disneyland**. You can visit Sleeping Beauty's Castle, the Haunted Mansion, Space Mountain, Small World. Watch 3D movie, or take a ride with Indiana Jones and enjoy many new exciting rides and the new "FANTASMATIC!"

3 洛杉磯 17哩灣 舊金山 Los Angeles 17-Mile Drive San Francisco Oakland Airport Executive Hotel 或同級 or Equivalent

早上從洛杉磯出發，途徑富饒的中加州大平原，使得加州成為美國最大農業州。下午抵達如詩如畫的蒙特利半島。輕柔的海風、蜿蜒的海岸、澎湃的浪花、嶙峋的礁石、還有可愛的海狗海獅徜徉其間；億萬富豪的別墅美倫美奐（聞名中外的國畫大師張大千曾於此居住十年），世界頂級的高爾夫球場綿延不止（停留拍照，舉辦過5次大滿貫）... 深吸一口大海的味道，十七哩的海景令人心曠神怡。世界聞名的加州1號公路（途經）、17哩的絕美海景... 深吸一口大海的味道，沉醉於海風海浪與蒙特利半島的詩情畫意中，也可以參觀新建成的17哩灣訪客中心及博物館。於傍晚時分抵達舊金山。

Depart from LA this morning and travel across part of Central Valley of California, where half of the fruit, nuts and vegetables grown in America are produced every year, it also makes California the largest Agricultural State in America. Arrive at the picturesque Monterey Peninsula in the afternoon, gentle sea breezes, meandering coast, surging waves, bizarre rocks, adorable seals and sea lions rest on the beach. Here we stop at a world first-class golf course and resort to sightsee the amazing ocean view and multimillion-dollar mansions. Then we enjoy the scenery of the 17 Miles, which is truly breathtaking. You may also explore the newly opened Pebble Beach Visitor Center and. We arrive in Bay Area (Greater San Francisco) in the evening and stay overnight.

4 伯克利大學 舊金山市區遊 UC Berkeley San Francisco City Tour Days Inn Merced 或同級 or Equivalent

早上前往參觀伯克利大學，伯校師生拿過72個諾貝爾獎，是聞名世界的一流學府。隨後驅車前往三面環海的舊金山。參觀美國西岸的標誌性橋樑金門大橋；遊覽熱鬧的漁人碼頭，可自費乘坐遊船欣賞舊金山海灣；世界博覽會遺址藝術宮和九曲花街都讓您流連忘返。觀賞舊金山高低起伏的地形和維多利亞式的古典建築。下午可以選擇自費參加舊金山深度遊，夜宿中加州城市。

Visit the campus of UC Berkeley in the morning. Faculty, alumni and staffs of Berkeley have won 72 Nobel Prizes. Afterwards, drive to San Francisco and visit the Golden Gate Bridge, Lombard Street, Palace of Fine Arts, and Fisherman's Wharf. You can take an optional cruise on the San Francisco Bay (own expense), and explore the Madame Tussaud. You may take an in-depth city tour at your own cost this afternoon. Stay overnight in Central California.

5 優勝美地國家公園 洛杉磯 Yosemite Village Los Angeles Howard Johnson 或同級 or Equivalent

優勝美地國家公園中參觀世界最大花崗岩柱，酋長岩；和北美洲落差最大的優勝美地瀑布、山谷、半圓頂。午餐後穿越部分中加州大平原，這裡盛產美國一半以上蔬菜水果和乾果。於傍晚返回洛杉磯。（注意：如冬季遇冰雪天氣，路面結冰封路等天氣惡劣情形，為保證您的旅途安全，我們保留臨時更換當日行程的權利：改去丹麥城聖芭芭拉。）

Depart for Yosemite National Park and its unique features. Take a walk in the woods and enjoy the fresh forest air. After lunch, we'll travel across Central Valley of California. In the evening we'll return to Los Angeles. (For safety purpose, in case of ice and snow in Yosemite National Park, we reserve rights to change the itinerary of the day: instead of Yosemite, we visit Solvang and Santa Barbara.)

6 洛杉磯 拉斯維加斯 Los Angeles Las Vegas Circus Circus 或同級 or Equivalent

早上沿著【聖伯納丁諾森林】進入北美最大的【墨哈維沙漠】。中午在【直銷購物中心】和享用午餐後前往世界聞名的【賭城拉斯維加斯】。晚上可自費參加【夜遊*】欣賞賭城五彩斑斕的夜景：【幻景酒店*】的模擬火山爆發，【威尼斯酒店*】的室內天空和運河、【百樂宮*】的市內花園、【音樂噴泉*】、老城區的【電腦幻燈天幕表演*】等。

Along San Bernardino Mountains and enter Mojave Desert. Make a brief stop at Barstow to do some shopping, then head to Las Vegas. You may take a night tour* to explore the dazzling Las Vegas night life! The tour guide will lead you to the World's largest hotel Palazzo Venetian Mega Centre, neon-light show on Fremont Street, Music Fountain at Bellagio and the volcano show at Mirage. Stay overnight in Las Vegas.

所有節目安排按當地狀況決定，因天氣或航班原因本公司有權適時調整瀏覽安排，並且本公司保留最終決定和解釋權。以上所列酒店倘若已訂滿，本公司有權用其他同級酒店替換。如因個人原因未能及時會合導遊，本公司不承擔任何責任。如因個人原因、罷工、天氣、政治因素、戰爭、災難或其他人力不可抗拒等因素所引起的額外費用，本公司不承擔任何責任。Nexus Holidays reserves the right to adjust the itinerary as it sees fit to ensure the smooth running of the tour and to substitute hotels of a similar standard if the hotels listed in our brochure are unavailable. Passengers must remain with the tour group at all times and must not deviate from the set itinerary. Nexus Holidays acts only as an agent and assumes no responsibility for any loss or damage caused arising directly or indirectly from incidents or events over which Nexus Holidays has no control.

7 胡佛水壩 西/南峽谷 拉斯維加斯 Las Vegas Grand Canyon Las Vegas Circus Circus 或同級 or Equivalent

早上經美洲最高的【胡佛水壩】，參觀其水壩工程及發電廠並眺望北美最大的【人工湖-密德湖】，後前往世界七大奇景之一的【大峽谷】，遊客可選以下一項行程：

A.西峽谷：(團上必須付西峽谷門票USD90, 含午餐)大峽谷西緣屬於印第安安保護區，在訪客中心乘專車進入峽谷區，可自費乘坐【直昇機*】及【觀光船*】近距離的感受峽谷的壯麗以及【科羅拉多河】的秀美。再乘坐園內班車到【老鷹崖】和【蝙蝠崖】，在老鷹崖您可參觀位於峽谷邊緣的全世界最高的【空中步道-玻璃橋*】，它懸空於海拔4000尺之上，耗資六千萬美元，能同時承受【71架波音747客機】(約七千一百萬磅)的重量。可欣賞到720度的大峽谷美景及陽光與峽谷岩壁折射而形成的奇景。傍晚回到拉斯維加斯。可自費觀看【拉斯維加斯表演秀*】。

B.南峽谷：(團上必須付南峽谷門票USD90含午餐)在峽谷入口處自費觀看【IMAX立體電影*】，了解大峽谷的歷史。隨後到靠近訪客中心的大峽谷的最大觀景點【奧美點】。夏季雷雨過後，【科羅拉多河】水的顏色與峽谷一般無二，能從湍流激起的水花中辨識。傍晚回到【拉斯維加斯】。可自費觀看【拉斯維加斯表演秀*】。

Drive to Hoover Dam, sightsee this largest and tallest concrete structure of its time. Visit the dam and overlook North America's largest artificial lake - Lake Mead. Then, travel to one of the most famous 7 natural wonders in the world - the Grand Canyon! You can choose to go to West Rim or South Rim.

A. West Rim (USD90, mandatory): Grand Canyon west rim belongs to Indian Reservation Grand Canyon West Rim Group will take the designated park shuttle to enter the canyon. Upon arriving in the terminal, you may take the helicopter ride and sightseeing boat tour*, in order to feel the Canyon and Colorado River from different perspective. Afterwards, take the park shuttle to the next sightseeing spots, Eagle Point and Guano Point. At Eagle Point, you visit the Skywalk*, which is the new gigantic construction built on the very edge of the Grand Canyon West Rim.

B. South Rim (USD90, mandatory): The world's most vivid erosion model. Watch the IMAX movie* of the history of Grand Canyon at the entrance. Then, go to the largest view point near visitor center, Mather Point. Sunshine and clouds are always alternating controls over the canyon, adding a dash of style to the magnificent scenic picture. Groups will return to Las Vegas at night and watch the world's renowned show*.

8 拉斯維加斯 洛杉磯 Las Vegas Los Angeles Howard Johnson 或同級 or Equivalent

上午參觀拉斯維加斯的【巧克力工廠】，了解它的由來及製造過程，體驗一下沉醉在那香濃甜美滋味。參觀【仙人掌庭院】後，前往洛杉磯，停留【名牌工廠直銷中心】，傍晚抵達洛杉磯。

Visit Ethel M Chocolate Factory and Botanical Cactus Gardens. See chocolates being made, sample gourmet treats and meander through the maze of paths at the Botanical Cactus Gardens. After having lunch in Las Vegas, the group heads back to Los Angeles. Stop by Barstow Outlet for short rest. Arrive in Los Angeles in the evening.

9 聖地亞哥海洋世界 San Diego Sea World Howard Johnson 或同級 or Equivalent

前往加州最美麗的海港城市聖地亞哥，然後前往參觀世界最大的海洋主題公園【海洋世界】，位於風景優美的【米慎灣】。海洋世界有4個主要的海洋動物秀及20個展出項目，其中以【小動物雜技秀】、【野生北極】、【藍色地平線】及【食人鯨秀】最具特色。在園內可搭乘快速橡皮圈艇體驗全身濕透的快感，觀賞海豚、企鵝、海獅等海洋動物的不可思議精彩表演和體重超過兩噸的巨大殺人鯨與訓練人員一起演出精彩難得一見的節目。小朋友在歡樂的同時還可獲得有關海洋世界和海洋動物的知識。搭乘海邊空中纜車欣賞米慎灣的全景。


Depart to San Diego. Afterwards, visit the world largest aquarium, Sea World, offers animal performances, rides and exhibitions. The performances by various denizens of the ocean: dolphins, sea lions, killer whales etc.

10 環球影城荷里活 離開洛杉磯 Universal Studios Depart Los Angeles

清晨前往洛杉磯著名景點【荷里活星光大道】，上面有2400顆鑲有好萊塢商會追敬名人姓名的星形獎章。星光大道的起點是荷里活著名的建築【中國戲院】，奧斯卡金像獎在1944-1946年間於此頒發，2001年開始轉移到旁邊的【柯達劇院舉行】。前往洛杉磯最著名主題公園【荷里活環球影城】，是世上最大的電影和電視劇產地。這次旅程將帶您遊歷城裏的恐怖片的拍攝場景，如：山洪爆發、大白鯊、金剛咆哮等等。【金剛3D電影】是世界上最大最令人緊張的3D體驗，可以讓您領略到電影裏的真實場景。也可感受【終結者2】的3D、4D的立體影片。在這裏您可以充分的體驗場面宏大的表演和動物秀以及幽默滑稽的兒童節目。請安排晚上21:30pm(美國國內航班)或22:30pm(國際航班)後離開洛杉磯

Hollywood Walk of Fame consists over 2,400 five-pointed stars embedded in the sidewalks. Universal Studio City was set up in 1915 to serve as the general headquarters of what was already the biggest film company in the US. Universal Studio Hollywood was opened to the public on 1964, when the film market had dipped due to the rise of television in the early 1960s. The tour takes visitors through thrilling cinematic spectacles, such as bridge crushing snow avalanches, exploding mountain torrents, a roaring effigy of King Kong etc.

Please schedule your flights to depart from Los Angeles airport (LAX) after 21:30pm (U.S domestic flights) or 22:30 pm (international flights). Transfer is not available on Thu and Sun)

 您的特約旅行社 Your Travel Agent

ver19JUL2018